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In conformitate cu prevederile art. 225 alin. (2) din Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr. 57/2019, 

privind Codul Administrativ cu modificarile si completarile ulterioare,prezint urmatorul raport de 

activitate pentru perioada iunie 2019-iulie 2020: 

Avand in vedere starea de urgenta si alerta datorate pandemiei de coronavirus SARS-COV2 din perioada 

martie,aprilie,mai si iunie mandatele tuturor primarilor si consilierilor au fost prelungite pana in luna 

octombrie inclusive,alegerile locale la termen din iunie urmand sa se desfasoare la sfarsitul lunii 

septembrie. 

In intervalul mentionat, Consiliul local Municipal Arad a fost convocat in sedinta publica de 10  ori, 

respectiv  4 sedinte ordinare si 6 sedinte extraordinare, fiind prezent la toate sedintele atat ordinare cat 

si extraordinare. In plenul consiliului Local am sustinut o serie de amendamente de alocari de fonduri 

catre institutiile de invatamant de stat (scoli,gradinite), catre institutii culturale precum si pentru 

Directia de Asistenta Sociala. 

Deasemenea in perioada pandemiei de coronavirus am sustinut prin amendamente alocari de fonduri 

pentru lupta cu virusul SARS-COV2,prin redirectionarea de venituri catre spitalele aradene,atat cel 

municipal cat si cel judetean precum si sustinerea spitalului de campanie suport COVID realizat la EXPO 

Arad. 

Prin votul favorabil, prin participarea la dezbateri si prin amendamente, am sustinut toate proiectele de 

hotarari initiate de primarul municipiului, care vizau modernizarea orasului, eficientizarea activitatii 

serviciilor publice girate de societatile comerciale la care Municipiul Arad este actionar; promovarea 

proiectelor de construire de locuinte individuale si ansambluri collective; proiecte de hotarare ce vizau 

reabilitarea unor institutii de invatamant prescolar si preuniversitar din Arad. 

Tot in aceasta perioada am sustinut prin amendamente alocarea de fonduri echipei de fotbal UTA, 

recent promovata in Liga 1, precum si mijlocirea unei intelegeri intre clubul de fotbal si deprtamentul 

baze sportive, referitor la tarifele pe care clubul UTA le va plati pentru folosinta arenei nou construite 

Francisc Neuman din ARAD. 

 In calitate de consilier local activez in cadrul Comisiei de patrimoniu, agricultura,servicii publice. 

Acesata comisie s-a intrunit in intervalul susmentionat, de 10 ori, sedinte pe care in calitate de 

presedinte de comisie le-am condus. 

 Comisia de patrimoniu, agricultura, servicii publice dezbate toate proiectele  ce urmeaza a fi votate in 

plen, accentul punandu-se pe respectarea legislatiei referitoare la patrimoniul orasului (cladiri, terenuri) 



tot ce tine de zona agricola a orasului precum si tot ceea ce tine de serviciile publice prestate de 

primarie in folosul cetatenilor. 

Ca presedinte al comisiei de patrimoniu, agricultura, servicii publice am sustinut toate proiectele ce 

faceau referire la ingrijirea cladirilor degradate mai ales cele din zona istorica a orasului ca o masura de 

imbunatatire a aspectului exterior al acestora, bineinteles si prin sprijinirea detinatorilor acestor cladiri 

prin masurile permise de lege. 

Bineinteles ca am sustinut acest lucru si in plenul sedintelor de Consiliul Local in calitate de consilier 

local. 

Deasemenea in calitate de consilier local reprezentand Consiliul Local al Municipiului Arad am participat 

la intilniri cetatenesti si am urmarit buna desfasurare a lucrarilor, in limita atributiilor, legate de cel mai 

mare proiect de dezvoltare a zonelor dintre blocuri si anume “REGENERAREA URBANA a spatiilor din 

zona blocurilor din cartierele Alfa, Faleza Mures, Confectii, Micalaca, Vlaicu precum si Centru inclusiv 

zona protejata din Municipiul Arad”. 

Mentionez faptul ca in calitatea mea de reprezentant al Consiliului local in “Comisia de sistematizare a 

circulatiei”, impreuna cu reprezentantii Politiei Nationale, Politiei Locale si cei din aparatul de 

specialitate din cadrul Primariei Arad, consider ca am luat cele mai bune decizii cu privire atat la 

lucrarile ce se desfasoara in orasul nostru, pentru a fluidiza cat mai bine circulatia cat si de a gasi 

variantele optime privitoare la traficul auto dar si cel pietonal in celelalte cazuri. 

 

Astfel consider ca am perceput si mi-am asumat in mod responsabil si constient misiunea de a contribui 

la realizarea obiectivelor cetatenilor care m-au ales, de a continua si sustine in continuare demersurile 

lor. 

Nu in ultimul rand,  consider ca este o onoare si o datorie ca prin atitudinea si implicarea mea sa 

promovez seriozitatea, disciplina si competenta in abordarea problematicilor, administratiei publice si 

sa reprezint cu demnitate in Consiliul Local comunitatea aradeana. 

 

Consilier Local, 

Marius Cristian SFARAILA 

 


